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Coincidint amb l’època on es reprenen les activitats de moviments de terra, les empreses distribuïdores d’electricitat us recorden que:

        Si es té interès a modificar el perfil del terreny sota una línia elèctrica cal posar-se en contacte prèviament amb els tècnics de l’empresa distribuïdora d’electricitat.
         En una obra de construcció cal respectar les mesures de seguretat necessàries quan es fan servir grues o ginys de grans dimensions.    
         Cal tenir molta cura a l’hora d’efectuar abocaments que redueixen les distàncies entre els cables elèctrics i el terreny.
         Si es vol fer una rasa en la via pública cal consultar els tècnics de l’empresa distribuïdora d’electricitat que es desplaçaran per marcar la situació dels  
        cables elèctrics.

No toqueu mai un cable elèctric caigut. Aviseu immediatament a l’empresa distribuïdora d’electricitat afectada 

FEDA: Canillo, Encamp, Andorra la Vella i Escaldes-Engordany al 145
MÚTUA ELÈCTRICA: Sant Julià de Lòria al       741 700 / 353 800 
NORD ANDORRÀ, S.A: La Massana i Ordino al     738 445 / 322 286 
SERCENSA: Pas de la Casa al                                          732 103 / 755 095

En cas que un giny o un objecte hagi quedat bloquejat amb un cable elèctric no el toqueu fins que els tècnics de l’empresa distribuïdora d’electricitat ho autoritzin.

CONSELLS DE SEGURETAT PER ALS CONSTRUCTORS 

ROTARY CLUB

Formació per a 
joves

El Rotary Club d’Andorra, junt amb 
els de la Cerdanya i Prades, ha organit-
zat un programa internacional, ano-
menat RYLA (Rotary Youth Leaders-
hip Award), que està adreçat als joves i 
que ha comptat amb la participació de 
30 persones. Ahir va tenir lloc una de 
les sessions programades a Andorra, 
concretament a la Universitat d’An-
dorra (UdA), i va servir per re� exio-
nar sobre la realitat del Principat.

// T. M.
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POLÍTICA

Proposició del PS per congelar 
les comissions bancàries 
El grup parlamentari socialde-
mòcrata va presentar ahir al mig-
dia al Consell General, tal com 
havia anunciat, una proposició 
de llei per suspendre l’actualitza-
ció o la revisió de les comissions 
que apliquen les entitats bancà-
ries per la utilització de les tar-
getes de crèdit en els pagaments. 

El text preveu la congelació de 
les comissions durant un període 
de dos anys  i, en cas que sigui 
aprovat, suposarà que els bancs 
només podran percebre les co-
missions que aplicaven en data 
31 de desembre de l’any passat. 
Tot i així, la proposició de llei 
no tindria un caràcter retroactiu, 
cosa que vol dir que les entitats 
bancàries no haurien de retornar 
les quantitats cobrades per l’in-
crement de les comissions. 

El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jau-
me Bartumeu, va explicar ahir 
el contingut de la proposició de 

llei, acompanyat pel president 
del partit, Víctor Naudi. Bar-
tumeu va posar èmfasi en el fet 
que la iniciativa parlamentària 
no només persegueix eliminar la 
comissió del 0,5% que els bancs 
han començat a aplicar per l’ús de 
les targetes nacionals, sinó també 
l’increment –de 0,9% a 1,2%– ex-
perimentat per la utilització de 
les targetes internacionals. 

La proposició de llei, de qua-
tre articles, s’inspira en l’article 
32 de la Constitució, que autorit-
za l’Estat a intervenir en l’ordena-
ció del sistema econòmic, segons 

es recorda a l’exposició de mo-
tius. En aquest sentit, es recorda 
com a precedent més immediat la 
congelació de les rendes dels ar-
rendaments vigent avui dia � ns al 
2013. “Un dels principals objec-
tius de la política econòmica na-
cional és la protecció del comerç 
i l’hostaleria, com a sectors relle-
vants i especialment sensibles”, es 
pot llegir al text. 

“El Govern i el seu grup par-
lamentari hauran de decidir si 
afavoreixen els empresaris del 
sector del comerç i l’hostaleria, 
com pretén la nostra proposició 
de llei, o si no ho volen fer”, va 
explicar Bartumeu. 

El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata va ex-
plicar que es podria haver defen-
sat la retroactivitat de la llei “però 
és complicat i hem preferit no 
fer-ho per no desviar el debat”. 
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Naudi i Bartumeu en la roda de 
premsa d’ahir.                         //T. M.


